
Z Á P I S
z veřejné schůze - setkání s občany m. č. Loučka konané dne 23. května 2019 

v zařízení u chovatelů v Loučce.

Přítomni: prezence občanů nebyla prováděna, veřejné schůze se zúčastnilo 30 občanů, 
                  včetně členů Osadního výboru Loučka.
Hosté: Bc. Stanislav Kopecký - starosta,  Bc. Marcel Brož - místostarosta. Ing. Eva Bártková 

vedoucí OŽP, Ing. Kateřina Riedlová - vedoucí odb. ÚP a stav. řádu, Bc. Libor 
            Macíček - vedoucí OD, Ing. Vladimír Bartoň - ved. OMI, p. Martin David - zást. 
            MěP, Ing. Irena Bambuchová - zást. TSM, Mgr. Zdeněk Petroš -vedoucí organizační 

odboru
Program:

1. Zahájení, přivítání občanů a hostů
2. Informace o činnosti Osadního výboru m. č. Loučka
3. Informace o akcích realizovaných  v m. č.  Loučka v r.  2018 a 2019 s výhledem do

konce roku
4. Diskuse - dotazy, připomínky a podněty občanů
5. Závěr

K     bodu 1.

Veřejnou schůzi zahájil a řídil místopředseda OV Ing. Josef Hub, který v úvodu přivítal
občany  a  hosty  -  vedení  města,  MěP,  zástupce  jednotlivých  odborů MěÚ  a  městem
zřízených organizací a seznámil je s programem. 

K     bodu 2.

Předseda OV p. Jaroslav Kotas přednesl zprávu o činnosti osadního výboru za uplynulé
období od poslední veřejné schůze vč. seznámení se složením nového OV pro volební období
2018 - 2022.
Zpráva je samostatnou přílohou zápisu. 

K     bodu 3.  

Ve svém vystoupení přivítal starosta města Bc. Stanislav Kopecký přítomné občany, poté
podal informaci o realizovaných akcích v m. č. Loučka v roce 2018 a do současné doby vč.
vynaložených  finančních prostředků v jednotlivých  oblastech (Zpráva je  součásti  Zápisu
jako jeho příloha). V závěru pan starosta ujistil přítomné, že zástupci města jsou připraveni
nejen odpovídat na dotazy občanů, ale v rámci možnosti jejich podněty a připomínky řešit. 

K     bodu 4.  Diskuze, připomínky, dotazy a požadavky občanů 

▪ p. L. 
  Vznesl připomínku k špatném stavu kovové lávky přes Grasmanku na ul. Jičínské a rovněž   
   špatný stav podloží mostku z Jičínské na ul. Mlýnskou (rozpadá se)  
Odpověď - p. Kotas
Pokud se týká kovové lávky, tak OV se problémem kluzkostí při dešti a sněhu (při sněhu
nejde projet  čističem) s možností  uklouznutí  chodců, mnohokrát  zabýval  s požadavkem na
město ke sjednání nápravy, bylo však pokaždé sděleno, že lávka odpovídá projektu a město
s ní nebude nic dělat. Požadavek na opravu podloží mostku bude OV uplatňovat na MěÚ.



▪ p. K. - Za Humny 
  Upozornila na situaci s pobývání nepřizpůsobivých občanů v domě či stodole na ul. Za 
   potokem, kde se konají „párty“, je tam hlučno a hrozí nebezpečí např. způsobení požáru. 
   Tuto situaci okomentoval strážník MěP p. David a ze znalosti věci pan starosta, avšak 
   městská policie tam v soukromém objektu nemůže zasáhnout. Určitý návrh na řešení této 
   situace nastínil místostarosta města a ředitel novojičínské charity p. Brož. O této situaci by 
   měla být informována majitelka objektu p. s požadavkem na sjednání nápravy.
▪ p. J. Č. - Na drážkách
  Vznesl dotaz k označování popelnic Q kódy a zda město bude instalovat podobně jako ve 
  Vsetíně „kontejnery“ na kovový odpad.
Odpověď - zást. TSM Ing. Bambuchová - odpověděla na oba dotazy. 
▪ p. L. P. - ul. Za Humny
  Vznesl připomínku k mylně nalepeným Q kódům  na popelnice.
Odpověď - Ing. Bártková, ved. OŽP MěÚ
Odpověděla na připomínku s tím, že se tato záležitost mohla v ojedinělých případech objevit,
v případě problémů se mohou občané obracet na OŽP MěÚ.
▪ p. Z.
  Vznesl dotaz k likvidaci náletových křovin podél místních komunikací.
Odpověď p. Kotas - předs. OV
Sdělil, že se tímto problémem zabývá OV na svých jednáních s uplatňováním požadavků na
řešení na MěÚ (mimo jiné i záležitost s úpravou stromů na ul. Na Drážkách, úprava zeleně
obecně zejména v prostoru sídlištní zástavby)
▪ p. J. Č. - ul. Na Drážkách
  Vznesl dotaz, zda budou TSM likvidovat na této ulici pařezy po pokácených stromech. 
Odpověď - zást. TSM Ing. Bambuchová
Mělo by to být ze strany TSM provedeno.
▪ p. E. - ul. Na Láni
Vznesl požadavek na zakrytí pískovišť v prostoru sídlištní zástavby proti vniku psů či koček, 
 což může způsobovat zdravotní problémy dětem.
▪ p. S. - ul. Za potokem
  Vznesla připomínku k volnému pobíhání psů bez náhubku s požadavkem na řešení ze strany MěP. 
Odpověď p. Martin David, strážník MěP, p. Kotas - předseda OV
Předmětná záležitost je velmi složitá, neexistuje OZV v této záležitosti, p. Kotas podal 
informace k tomuto problému, kterým se OV dlouhodobě zabývá i se sdělením konkrétního 
případu pokousání občana či jiného psa. Dále informoval o situaci s „ukládáním“ odpadů 
z domácnosti např. skříní, poliček, televizorů atd. v nočních hodinách vedle odpadních nádob,
stálým problémem je „ukládání“ odpadu občany bydlícími mimo Loučky z jiných obcí 
v prostoru u ZD (OV se s tímto problémem zabývá téměř neustále), což musí řešit TSM 
samostatným odvozem. Přestože již mnoho občanů třídí odpad do barevných nádob, je stále 
ještě mnoho občanů, kteří této možnosti nevyužívají. 
Odpověď - Ing. Bártková, ved. OŽP MěÚ
Sdělila, že město navýšilo o 50 % kapacitu hnědých kontejnerů na BIO odpad i s navýšení
týdenního odvozu.
▪ p. S. - ul. Za potokem
  Připomínkovala špatně provedenou kanalizaci za obchodem Hruška na ul. Za potokem, kde 
  mají postavený nový dům.
Odpověď p. Bartoň - ved. OMI MěÚ
Řešení tohoto problému je záležitostí SmVak, sdělil, že stížnost či připomínku prověří.



▪ p. Z. 
Vznesl připomínku k veřejnému osvětlení v Loučce, které je při silných větrech v některých
částech Loučky poruchové a často zhasíná.
Odpověď - zást. TSM Ing. Bambuchová
Svého  času  byla  tato  situace  na  základě  požadavku  OV řešeno,  pokud  se  stále  opakuje
doporučila dát tuto připomínku přes Osadní výbor k řešení.
▪ p. Kotas - předseda OV
Pozval přítomné spoluobčany na akce kulturního i sportovního charakteru pořádané Osadním
výborem spolu se spolupořadateli  ZO Čs. chovatelů a Orel  –  jednota Nový Jičín-Loučka,
zvlášť na tradiční akci Den Loučky, která se uskuteční v sobotu 15. června.

K     bodu 5.

Závěr jednání veřejné schůze provedl řídící schůze místopředseda OV Ing. Hub, který
poděkoval  hostům  i  občanům  za  účast  i  za  vznesené  připomínky,  které  byly
zaznamenány a OV se jimi bude zabývat.

Zapsal: Jaroslav Kotas, předseda OV                      V Novém Jičíně - Loučce 23. 5. 2019

Obdrží: starosta města, prostřednictvím p. Sigmundové vedoucí jednotlivých odborů MěÚ, 
               zást. TSM, bude vyvěšeno ve vývěsních skřínkách OV a na webových stránkách 
               Loučky.


